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Referat bestyrelsesmøde Toftevang Vejlag 22.6.2015 
 
Til stede: Søren, Finn, Jeanette, Frode og Morten 
 
1. Status klimavej 

Advokaten sender forslag om krav til vedtægterne hvis klimavejprojektet gennemføres.  
Vi skal have kontakt til Birkevang angående Ærtebjergvej for at få afklaret om Birkevang vil del-
tage i projektet. Finn skriver til Birkevang. Også beboerne på Toften skal vi tale med, men det bli-
ver først senere når vi har mere præcise oplysninger. 
HOFOR skal have godkendt tilskuddet til projektet af Forsyningssekretariatet i Konkurrencestyrel-
sen. Vi skal afvente godkendelsen. 
På Facebook findes en LAR-gruppe med navnet ’Drift af LAR’. 
Der er fortsat mange ting der skal afklares, og derfor er vi endnu ikke klar til at indkalde til den 
ekstraordinære generalforsamling. 

 
2. Sommerfest – ansøgning om indkøb 

Arrangørgruppen har foreslået at vi køber et telt yderligere, og vi besluttede at få købt et telt – 
som også vil kunne lånes ud til medlemmerne. Finn og Frode sørger for indkøb af teltet. 
 

3. Tilbud om betonblokke til hjørnerne Ærtebjergvej 
Vi vælger ikke at sætte betonblokke op fordi vi afventer klimavejprojektet. 

 
4. Plan for Bystævneparken 

Københavns Kommune har udarbejdet en detailskitse for Bystævneparken. Planen indeholder 
forslag til gennemgribende ændring af området med ændrede tilkørselsforhold og ændring af bo-
ligerne. Kommunen skal senere tage en principbeslutning om Bystævneparkens fremtid. På nu-
værende tidspunkt er der tale om en indledende skitse, men vi følger sagen. 

 
5. Revisor 

Vi skal have en revisor eller administrator hvis klimavejprojektet gennemføres. Vi forsøger at 
finde forskellige forslag til administratorer. Vi ønsker at få en administrator der er villig  
 

6. Næste bestyrelsesmøde 
Vi afventer fortsat tilbagemeldinger fra bank, advokat og HOFOR. Derfor aftalte vi to mulige mø-
dedatoer, nemlig tirsdag 11. august eller torsdag 27. august hos Frode.  


